



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດ ທີ 23 ສິງຫາ 2020 (8-23-2020)

ພວກເຮົາເພີ່ມພະລັງຊຶ່ງກັນແລະກັນ

ເມື່ອໃດທີ່ທ່ານເຫັນບາງຄົນສະແດງວ່າເຂົາເຂົ້າຂ້າງທ່ານ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ພວກເຮົາເພີ່ມພະລັງຊຶ່ງກັນແລະກັນເພື່ອດຳເນີນຊີວິດຕາມນ້ຳພຣະທັຍພຣະເຈົ້າ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ສຶກອາຍຫຼາຍ. ຂ້າພະເຈົ້າຢູ່ຫ້ອງອອກກຳລັງກາຍ, ແຕ່ໃນເວລານັ້ນຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ຄ່ອຍເຮັດຫຍັງໄດ້ເລີຍ. ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ນອນຫຼັງຕິດພຽງແປ້ນມ້າຊຶ່ງທ່ອນຍົກນ້ຳໜັກທີ່ກົດດັນໃສ່ໜ້າເອິກຂອງຂ້າພະເຈົ້າ. ບໍ່ວ່າຂ້າພະເຈົ້າຈະພະຍາຍາມຢູ່ເທົ່າໃດກໍຕາມ, ແຂນຂອງຂ້າພະເຈົ້າກໍປະຕິເສດທີ່ຈະຮ່ວມມືກັນ. ແຂນທັງສອງໄດ້ຍອມແພ້ພາຍໃຕ້ການປະທ້ວງຢ່າງສິ້ນເຊີງ. ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ຈັກກົດຂໍ້ທຳອິດຂອງການຝຶກອົບຮົມຄວາມເຂັ້ມແຂງແລະການປະພຶດໃນຫ້ອງອອກກຳລັງກາຍໄດ້ດີ, ແຕ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ທຳລາຍມັນແລ້ວ-ແລະດຽວນີ້ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ປະເຊີນໜ້າກັບຜົນສະສະທ້ອນທີ່ເກີດຂຶ້ນຢ່າງບໍ່ຄາດຜັນ. ເມື່ອຍົກນ້ຳໜັກ, ຕ້ອງມີຄົນເຝົ້າຄອຍຕຽມຊ່ອຍສະເມີ-ຜູ້ທີ່ມີໜ້າທີ່ທັງສອງຄືຊຸກຍູ້ທ່ານໃຫ້ອົດທົນສູ້ແລະແຊກແຊງຖ້າແຂນຂອງທ່ານຫາກຍອມຈຳນົນ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມຂ້າພະເຈົ້າຖືກກັກຕົວໂດຍຖືກນ້ຳໜັກຢູ່ເທິງເອິກຂອງຂ້າພະເຈົ້າເພາະວ່າຂ້າພະເຈົ້າຄິດແບບໂງ່ງວ່າຂ້າພະເຈົ້າສາມາດເຮັດມັນດ້ວຍຕົນເອງ.

ຂ້າພະເຈົ້າຍັງຕ້ອງການຄົນເຝົ້າຄອຍໃນຊີວິດຄຣິສຕຽນຂອງຂ້າພະເຈົ້າເຊັ່ນກັນ- ແລະທ່ານກໍຄືກັນ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ປະທານຄຣິສຕະຈັກໃຫ້ພວກເຮົາເພື່ອເປັນການຊ່ວຍເຫຼືອນັ້ນ. ເພື່ອນໆຄຣິສຕຽນເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາອົດທົນ, ແລະພວກເຮົາແຊກແຊງໃນເວລາທີ່ຈິດວິນຍານຂອງພວກເຮົາທີ່ຖອຍໃຈແລະພວກເຮົາຮູ້ສຶກທຸບຕິແລະຖືກຊັງຊາຍ້ອນບັນຫາໃນຊີວິດ. ໃນຂະນະທີ່ພຣະວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້າເຮັດວຽກຜ່ານພວກເຮົາ, ພຣະອົງໃຊ້ພວກເຮົາເພື່ອສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງໃຫ້ກັນແລະກັນໃນໂລກທີ່ຮຽກຮ້ອງໃຫ້ພວກເຮົາເດີນຕາມເສັ້ນທາງອື່ນ.

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ຈົ່ງເບິ່ງຕາມຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3,)

ການສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ເອເຟໂຊ 5:8-14

8. ເພາະວ່າເມື່ອກ່ອນ, ທ່ານທັງຫຼາຍຢູ່ຝ່າຍຄວາມມືດ ແຕ່ບັດນີ້ກໍຢູ່ຝ່າຍຄວາມສວ່າງໃນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈົ່ງດຳເນີນຊີວິດເໝືອນຢູ່ຝ່າຍຄວາມສວ່າງແລ້ວ. 9. (ດ້ວຍວ່າຜົນຂອງຄວາມສວ່າງນັ້ນ ຄືຄວາມດີ ແລະຄວາມຊອບທັມກັບຄວາມຈິງທຸກຢ່າງ). 10. ທ່ານທັງຫຼາຍຈົ່ງພະຍາຍາມຮຽນຮູ້ຈັກວ່າ ເຮັດອັນໃດຈົ່ງຈະເປັນທີ່ຊອບພຣະທັຍອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. 11. ແລະຢ່າເຂົ້າສ່ວນກັບກິຈການຂອງຄວາມມືດທີ່ບໍ່ມີປະໂຫຍດ ແຕ່ຈົ່ງເປີດເຜີຍກິຈການນັ້ນໃຫ້ປາກົດຕົກວ່າ. 12. ເພາະວ່າແມ່ນແຕ່ຈະເວົ້າເຖິງການເຫຼົ້ານັ້ນທີ່ເຂົາເຮັດໃນທີ່ລັບລີ້ ກໍຍັງເປັນການໜ້າອາຍ. 13. ແຕ່ເມື່ອສິ່ງສາຣະພັດຖືກເປີດເຜີຍອອກໂດຍຄວາມສວ່າງ ສິ່ງນັ້ນກໍປາກົດແຈ້ງ ເພາະວ່າທຸກສິ່ງທີ່ປາກົດແຈ້ງກໍຄືຄວາມສວ່າງ. 14. ເຫດສັນນັ້ນຈົ່ງມີຄຳກ່າວວ່າ, “ຄົນທີ່ນອນຫຼັບເອີຍ, ຈົ່ງຕື່ນຂຶ້ນ ຈົ່ງພື້ນຂຶ້ນມາຈາກຄວາມຕາຍ ແລະພຣະຄຣິດຈະຊົງສ່ອງສວ່າງໃສ່ເຈົ້າ”

ຕັ້ງແຕ່ເລີ່ມຕົ້ນ, ປະຊາຊົນໄດ້ພະຍາຍາມເຮັດໃຫ້ຊາວຄຣິສຕຽນເຊື່ອວ່າພວກເຮົາສາມາດຕິດຕາມພຣະເຢຊູໃນຂະນະທີ່ຍັງເຮັດບາບຄືກັບໂລກ. ແຕ່ມັນບໍ່ສາມາດເປັນໄປໄດ້! ໃຫ້ສັງເກດຄວາມກົງກັນຂ້າມໃນຂໍ້ທີ 8 ຈາກຄວາມມືດທີ່ພວກເຮົາເຄີຍເປັນຢູ່ກັບຄວາມສວ່າງທີ່ພວກເຮົາມີໃນພຣະຄຣິດ.

ແມ່ນຫຍັງຄືບາງທາງທີ່ວັດທະນະທຳຂອງພວກເຮົາເອີ້ນຄວາມສວ່າງເປັນມິດແລະຄວາມມິດເປັນຄວາມສວ່າງ?

ສິ່ງທ້າທາຍຂອງຄວາມບໍ່ນິສຸດແມ່ນເຫັນໄດ້ໃນສອງຝ່າຍທີ່ພວກເຮົາປະເຊີນ.

- **ພວກເຮົາຕໍ່ສູ້ກັບການລໍ່ລວງຈາກພາຍໃນ, ຈາກຫົວໃຈຂອງພວກເຮົາເອງ.** ເຮົາແຕ່ລະຄົນມີຄວາມປາຖນາທີ່ຜິດບາບທີ່ມາຈາກທັມມະຊາດຄວາມບາບຂອງເຮົາເອງ. ທ່ານແລະຂ້າພະເຈົ້າອາດຈະມີບັນດາການຕໍ່ສູ້ທີ່ແຕກຕ່າງກັນແລະຄວາມປາຖນາທີ່ແຕກຕ່າງກັນ, ແຕ່ວ່າ "ຕົວຄົນເກົ່າ" ຍັງດຶງດູດພວກເຮົາໃຫ້ເຮັດບາບ.
- **ພວກເຮົາປະເຊີນກັບການລໍ່ລວງຈາກພາຍນອກ, ຈາກໂລກທີ່ມີບາບ.** ຄົນອື່ນລໍ່ພວກເຮົາໃຫ້ປະນີປະນອມຄວາມເຊື່ອຂອງເຮົາໂດຍການເຂົ້າຮ່ວມໃນສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຕໍ່ຕ້ານ. ຄ້າຍຄືກັບເຫຼັກຍົກນໍ້າໜັກ, ການຄັດຄ້ານຈາກຫຼາຍທິດທາງນີ້ມີນໍ້າໜັກເໜືອພວກເຮົາຫຼາຍ. ແຕ່ວ່າກັບ "ຜູ້ເວົ້າຄອຍ" ຄືກັບພຣະວິນຍານບໍ່ນິສຸດທີ່ອາສັຍຢູ່ພາຍໃນພວກເຮົາແລະໄພ່ພົນຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຍ່າງຄຽງຂ້າງພວກເຮົາ, ພວກເຮົາສາມາດຕ້ານທານກັບການຕໍ່ຕ້ານທຸກຢ່າງ.
ບໍ່ວ່າພວກເຮົາຈະຄິດແນວໃດກໍຕາມພວກເຮົາສາມາດປະເຊີນກັບບາບໄດ້ດ້ວຍຕົນເອງ, ມັນກໍ່ເປັນໄປບໍ່ໄດ້. ຍ້ອນຫຍັງ? ເພາະວ່າພຣະເຈົ້າບໍ່ເຄີຍສ້າງພວກເຮົາໃຫ້ຕ້ານທານກັບບາບໃນຄວາມໂດດດ່ຽວ. ພຣະອົງໄດ້ກໍ່ຕັ້ງ DNA ທາງວິນຍານຂອງພວກເຮົາທີ່ມີຄວາມຕ້ອງການຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງເພື່ອການສນັບສນູນທາງວິນຍານຈາກພຣະວິນຍານບໍ່ນິສຸດແລະຈາກຮ່າງກາຍຂອງພຣະຄຣິດ. ຈາກຂໍ້ຄວາມນີ້, ພວກເຮົາເຫັນຫຼາຍວິທີທີ່ພວກເຮົາສາມາດເພີ່ມຄວາມເຂັ້ມແຂງໃຫ້ກັນແລະກັນໃນການຕໍ່ຕ້ານແນວທາງທີ່ຊົ່ວຮ້າຍຂອງໂລກ.
- **ພວກເຮົາສາມາດຍືນຍັນໝາກຜົນຂອງຂ່າວປະເສີດໃນຊີວິດຂອງກັນແລະກັນ (ຂໍ້ທີ 9).** ເມື່ອພວກເຮົາເຫັນອ້າຍເອື້ອຍນ້ອງຄຣິສຕຽນຂອງພວກເຮົາສະແດງຄຸນລັກສະນະທີ່ຄ້າຍຄືກັບພຣະຄຣິດເຊັ່ນຄວາມດີ, ຄວາມຊອບທັມ, ແລະຄວາມຈິງ, ພວກເຮົາຄວນຮັບຮູ້ແລະຍືນຍັນມັນດ້ວຍຄໍາເວົ້າ.
- **ພວກເຮົາສາມາດຊ່ວຍເຫຼືອກັນແລະກັນແນມເບິ່ງສິ່ງທີ່ເຮັດໃຫ້ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພໍໃຈ (ຂໍ້ 10).** ພວກເຮົາບໍ່ເຄີຍເຫັນສິ່ງຕ່າງໆຢ່າງຈະແຈ້ງເທົ່າທີ່ຄວນ. ແຕ່ລະຄົນ ພວກເຮົານຳເອົາຄວາມລຳອຽງຂອງຕົນເອງອອກມາໃຫ້ເຫັນ, ແລະພວກເຮົາສາມາດເມື່ອຍລ້າທາງວິນຍານໃນມື້ໃດກໍ່ໄດ້. ສິ່ງທັງປວງເຫຼົ່ານີ້ສະແດງໃຫ້ເຫັນຄວາມເຂົ້າໃຈຂອງພວກເຮົາ.
- **ພວກເຮົາສາມາດຊ່ວຍເຫຼືອຊຶ່ງກັນແລະກັນເປີດເຜີຍຄວາມມິດແທນທີ່ຈະກ້າວເຂົ້າຮ່ວມໃນມັນ (ຂໍ້ 11-12).** ວິທີການຂອງໂລກແມ່ນເປັນທີ່ນິຍົມ, ແລະຄວາມຈິງຂອງພຣະກິດຕິຄຸນບໍ່ເປັນດັ່ງນັ້ນ. ມີຄົນສ່ວນໜ້ອຍພໍໃຈທີ່ຈະຢູ່ໃນຄົນກຸ່ມນ້ອຍ, ແຕ່ວ່າພວກເຮົາພົບເຫັນຄວາມເຂັ້ມແຂງເປັນຈຳນວນຫຼວງຫຼາຍ.
- **ພວກເຮົາສາມາດຊ່ວຍເຫຼືອຊຶ່ງກັນແລະກັນສ່ອງແສງສວ່າງຂອງພຣະຄຣິດ (ຂໍ້ 14).** ມັນກໍ່ໜ້າແປກປລາດທີ່ເຫັນແສງສວ່າງພຽງເລັກນ້ອຍໃນຄວາມມິດດຳ. ຄືກັນກັບທຽນ, ຄຣິສຕຽນຕ້ອງແຕກຕ່າງຈາກພວກຜູ້ທີ່ລາວຊອກຫາທີ່ຈະມີອິດທິພົນຕໍ່. ຂໍໃຫ້ຊ່ວຍກັນສ່ອງແສງໃນໂລກ. ໂລກຈະໂຍນການລໍ່ລວງຫຼາຍຢ່າງຂວາງທາງເຮົາ. ແຕ່ວ່າຜ່ານທາງພຣະເຢຊູແລະໄພ່ພົນຂອງພຣະອົງ, ພວກເຮົາມີການສນັບສນູນທີ່ພວກເຮົາຕ້ອງການເພື່ອຈະອິດທິພົນໄດ້.

2. ເອເຟໂຊ 5:15-17

15. ເຫດສັນນັ້ນ, ທ່ານທັງຫຼາຍຈົ່ງລະວັງໃນການດຳເນີນຊີວິດໃຫ້ດີ ຢ່າໃຫ້ເໝືອນຄົນໄຮັບັນຍາ ແຕ່ໃຫ້ເໝືອນຄົນມີບັນຍາ. 16. ຈົ່ງສວຍໂອກາດ ເພາະວ່າທຸກວັນນີ້ ເປັນຄາວຊົ່ວຮ້າຍ. 17. ເຫດສັນນັ້ນ, ຢ່າເປັນຄົນໂງ່ ແຕ່ຈົ່ງເຂົ້າໃຈນຳພຣະທັຍຂອງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າວ່າເປັນຢ່າງໃດ.

ເຄື່ອງຂອງສອງສາມຢ່າງທີ່ມີຄ່າຫຼາຍກວ່າເວລາ. ພວກເຮົາຮູ້ຄຸນຄ່າຂອງມັນເພາະວ່າເມື່ອມັນຫາຍໄປ, ມັນບໍ່ສາມາດປຸງແທນໄດ້. ແມ່ນຫຍັງທີ່ແຕກຕ່າງມັນບໍ່ແມ່ນວ່າພວກເຮົາມີເວລາເທົ່າໃດ, ແຕ່ວ່າພວກເຮົາເຮັດຫຍັງກັບເວລາທີ່ພວກເຮົາໄດ້ຮັບນັ້ນ. ພວກເຮົາສາມາດຫຼຸດຜ່ອນກິຈກັມຂອງມະນຸດລົງເປັນສອງວິທີພື້ນຖານ; ຜູ້ຄົນເຂົ້າຫາຊີວິດ

ຈາກມຸມມອງທາງໂລກຫຼືທັດສະນະຂອງພຣະເຈົ້າ. ແນວທາງຂອງໂລກແມ່ນບໍ່ສລາດ, ໄດ້ມາຈາກແນວຄິດຂອງມະນຸດ; ວິທີທາງຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນສລາດເພາະວ່າມັນອີງໃສ່ພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າ. ນີ້ແມ່ນສາມທາງທີ່ຄຣິສຕຽນຄວນຄິດຄືນການໃຊ້ເວລາຂອງພວກເຮົາ:

ໃຊ້ຊີວິດຢ່າງສລາດ. ຊີວິດຂອງພວກເຮົາເປັນສິ່ງທີ່ສຳຄັນ, ພວກເຮົາຄວນເອົາໃຈໃສ່, ເອົາໃຈໃສ່ເຖິງວິທີທີ່ທ່ານດຳເນີນຊີວິດ" (ຂໍ້ທີ 15), ພວກເຮົາຄວນໃຊ້ເວລາຢ່າງມີສະຕິເພື່ອຊີວິດຂອງພວກເຮົາສະທ້ອນເຖິງສະຕິປັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າ. ຂະນະທີ່ໂລກໂດຍທົ່ວໄປອາສັຍການຄິດເຖິງວັນນີ້ເທົ່ານັ້ນ, ຊາວຄຣິສຕຽນຄວນດຳເນີນຊີວິດໃນວັນນີ້ຂະນະທີ່ຄິດເຖິງຄວາມຊົ່ວນິລັນດອນ. ຊາວໂລກຕື່ນນອນໃນແຕ່ລະເຊົ້າແລະທ່າງານປະຈຳວັນນັ້ນ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມ, ຊາວຄຣິສຕຽນ, ຈັດຕັ້ງການອຸທິດຕົນຕໍ່ພຣະເຈົ້າກ່ອນກ່ອນທີ່ຈະເລີ່ມຕົ້ນເຮັດວຽກງານຂອງມື້ນັ້ນທັງໝົດ.

ດຳເນີນຊີວິດຢ່າງຕັ້ງໃຈ, ເມື່ອໄປໂລບອກພວກເຮົາວ່າໃຫ້ໃຊ້ເວລາໃຫ້ເປັນປະໂຫຍດຫຼາຍທີ່ສຸດ, ທ່ານໄດ້ທ້າທາຍພວກເຮົາໃຫ້ໃຊ້ປະໂຫຍດຈາກທຸກໆໂອກາດທີ່ພວກເຮົາຕ້ອງເຮັດດີ. ນັ້ນໝາຍຄວາມວ່າພວກເຮົາຄວນດຳເນີນຊີວິດ "ຕາມຈຸດປະສົງ." ຫຼາຍຄົນເຂົ້າໃຈຊີວິດແບບບໍ່ມີສະຕິໂດຍງ່າຍໆພຽງແຕ່ກວດເບິ່ງ "ລາຍການທີ່ຕ້ອງເຮັດ" ແລະກ້າວໄປສູ່ສິ່ງທີ່ຢູ່ຕໍ່ໄປ. ແຕ່ຊາວຄຣິສຕຽນຄວນຊອກຫາວິທີທີ່ຈະກະຕຸ້ນທຸກໆໂອກາດ, ທຸກໆໜ້າວຽກ, ແລະທຸກໆຄວາມສຳພັນເພື່ອ ຜົນປະໂຫຍດຂອງຂ່າວປະເສີດ.

ດຳເນີນຊີວິດດ້ວຍຄວາມເຊື່ອຟັງ. ແທນທີ່ຈະເປັນຄົນໂງ່, ໂປໂລສັ່ງພວກເຮົາໃຫ້ "ເຂົ້າໃຈສິ່ງທີ່ພຣະປະສົງຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ" ເວົ້າອີກຢ່າງນຶ່ງ, ພວກເຮົາຄວນຮູ້ຖ້ອຍຄຳຂອງພຣະເຈົ້າ. ການຮູ້ຈັກພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າໝາຍເຖິງການເຊື່ອຟັງພຣະຄຳຂອງພະເຈົ້າສເມີໄປ. ໃນທຸກສິ່ງທີ່ພວກເຮົາເຮັດ, ທຸກບ່ອນທີ່ພວກເຮົາໄປ, ແລະທຸກໆທາງເລືອກທີ່ພວກເຮົາເລືອກ, ພວກເຮົາຄວນພະຍາຍາມທີ່ຈະເຊື່ອຟັງພະເຈົ້າແລະບໍ່ຄວນປະສົມປະສານກັບມາດຕະຖານຂອງວັດທະນະທຳ. ນີ້ບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງທີ່ພວກເຮົາເຫັນວ່າໂລກກຳລັງເຮັດຜິດ, ແຕ່ມັນໝາຍຄວາມວ່າພວກເຮົາດຳເນີນຊີວິດໂດຍການຈັດລຳດັບຄວາມສຳຄັນທີ່ແຕກຕ່າງກັນ. ໃນຖານະທີ່ເປັນຮ່າງກາຍຂອງພຣະຄຣິດ, ຂໍໃຫ້ພວກເຮົາເຮັດຕາມໜ້າທີ່ຮັບຜິດຊອບຂອງພວກເຮົາໃນໂລກນີ້ດ້ວຍຄວາມເປັນນິດ. ແລະຂໍໃຫ້ພວກເຮົາເພີ່ມຄວາມເຂັ້ມແຂງໃຫ້ກັນແລະກັນໂດຍການເປັນຜູ້ບໍລິຫານເວລາທີ່ສລາດຂອງພວກເຮົາ.

ມີວິທີໃດແດ່ທີ່ພວກເຮົາສາມາດໃຫ້ກຽດພຣະເຈົ້າກັບເວລາຂອງພວກເຮົາ?

3. ເອເຟໂຊ 5:18-21

18. ແລະຢ່າເມົາເຫຼົ້າແວງ ຊຶ່ງພາໃຫ້ເສັງຄົນ ແຕ່ຈົ່ງເຕັມໄປດ້ວຍພຣະວິນຍານກໍດີກວ່າ. **19.** ຈົ່ງສົນທະນາກັນດ້ວຍເພງສັຮເສີນ ເພງນະມັສການ ແລະເພງຍ້ອງຍໍສັຮເສີນຝ່າຍພຣະວິນຍານ ຄືຮ້ອງເພງແລະສັຮເສີນຈາກໃຈຂອງທ່ານທັງຫຼາຍຖວາຍແດ່ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. **20.** ຈົ່ງຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າ ຄືພຣະບິດາສຳລັບສິ່ງສາຣະພັດສເມີໃນພຣະນາມຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດເຈົ້າຂອງເຮົາທັງຫຼາຍ. **21.** ເນື່ອງດ້ວຍເຈົ້າມີຄວາມຍ່າເກງພຣະຄຣິດ ຈົ່ງຍອມຟັງເຊິ່ງກັນແລະກັນ.

ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ດຳເນີນຊີວິດໃນວັດທະນະທຳທີ່ດີ. ປະຊາຊົນຮ້ອງຄຳຫຍາບຄາຍໃສ່ຄົນແປກໜ້າຕາມທາງຫຼວງ. ປະຊາຊົນມີຄວາມເມົາມົວກັບຄວາມເຫັນແກ່ຕົວ, ຄວາມພາກພູມໃຈ, ຄວາມໂກດແຄ້ນ, ແລະຄວາມກຽດຊັງ, ໃນເກືອບທຸກພາກສ່ວນຂອງວັດທະນະທຳຂອງພວກເຮົາ, ພວກເຮົາສະແດງໃຫ້ເຫັນຊີວິດຢູ່ພາຍໃຕ້ການປົກຄອງຕົນເອງ. ພວກເຮົາບໍ່ຄວນຄິດວ່າວັດທະນະທຳຂອງພວກເຮົາແມ່ນຜູ້ທຳອິດທີ່ສະແດງພຶດຕິກຳທີ່ບໍ່ດີດັ່ງກ່າວ. ປະຊາຊົນໄດ້ລ່ວງລະເມີດເຊິ່ງກັນແລະກັນແລະຕໍ່ຕ້ານສິດອຳນາດນັບແຕ່ຕົ້ນມາ. ຍ້ອນຄວາມບາບ, ບໍ່ມີໃຜໃນພວກເຮົາຄິດກ່ຽວກັບຜູ້ອື່ນຢ່າງສົມບູນກ່ອນຕົວເຮົາເອງຫຼືທັມມະດາທີ່ປົກປ້ອງສິດອຳນາດຂອງຄົນອື່ນ. ນັ້ນແມ່ນສິ່ງທີ່ເຮັດໃຫ້ເອເຟໂຊ 5 ໂດດເດັ່ນ. ມັນເວົ້າເຖິງພື້ນຖານວັດທະນະທຳຂອງພວກເຮົາໃນທຸກມື້ນີ້ຄືກັບທີ່ມັນໄດ້ເວົ້າກັບຊາວ

ເອເຟໂຊໃນສະຕະວັດທຳອິດ. ມັນຈະເປັນແນວໃດສຳລັບພວກເຮົາທີ່ຈະຍອມຕໍ່ກັນແລະກັນໃນຖານະຜູ້ທີ່ເຊື່ອ? ເມື່ອພຣະເຢຊູຊົງຊ່ວຍພວກເຮົາ, ພຣະອົງຍັງປ່ຽນພວກເຮົານຳອີກ. ການປ່ຽນແປງນັ້ນບໍ່ໄດ້ເກີດຂຶ້ນໂດຍຜ່ານການປັບແຕ່ງໃໝ່ໆຢ່າງ; ແທນທີ່ຈະ, ມັນແມ່ນການຫັນປ່ຽນທັງໝົດຂອງຫົວໃຈ, ຄວາມຄິດ, ແລະຄວາມປະສົງ. ວິທີການຫັນປ່ຽນແມ່ນພຣະວິນຍານບໍລິສຸດຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຈະສະຖິດຢູ່ໃນພວກເຮົາ. ແທນທີ່ຈະເປັນໂດຍຄວາມໂລບມາກໃຈໂດຍຄວາມເຫັນແກ່ຕົວ, ພຣະວິນຍານນຳພາພວກເຮົາແທນທີ່ຈະນະມັສການແລະຍອມຢູ່ໃຕ້ພຣະເຈົ້າ. ເພື່ອຊຸກຍູ້ຄວາມສຳພັນທີ່ຖືກຕ້ອງກັບພຣະເຈົ້າ, ພຣະວິນຍານຈະປ່ຽນຊີວິດແບບຊະຊາຍໄປສູ່ການດຳເນີນຊີວິດທີ່ຊອບທັມ. ພຣະອົງຍັງໂອນທິດທາງຂອງການນະມັສການຂອງພວກເຮົາຈາກຕົວເຮົາເອງຕໍ່ພຣະເຈົ້າ. ໃນເວລາທີ່ພວກເຮົາເຕັມໄປດ້ວຍພຣະອົງ, ຄວາມຮັກຂອງພວກເຮົາຕໍ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ສະແດງອອກໃນການສັຽເສີນທີ່ໄດ້ກ່າວຕໍ່ພຣະເຈົ້າ, ບໍ່ແມ່ນຕົວເຮົາເອງ. ເພື່ອບຳລຸງສາຍສຳພັນທີ່ຖືກຕ້ອງກັບຜູ້ຄົນ, ພຣະວິນຍານຫັນປ່ຽນການດຳເນີນຊີວິດທີ່ເຫັນແກ່ຕົວໄປສູ່ການດຳເນີນຊີວິດທີ່ຍອມຈຳນົນ: “ຍອມຢູ່ໃຕ້ອຳນາດຂອງຄວາມຍ້ານກົວຂອງພຣະຄຣິດ” (ຂໍ້ທີ 21). ການດຳເນີນຊີວິດແບບຍອມຈຳນົນແມ່ນວິທີທີ່ພຣະເຈົ້າປະສົງໃຫ້ສະມາຊິກໂບດດຳເນີນຊີວິດຮ່ວມກັນ. ພຣະເຈົ້າບໍ່ຕ້ອງການໃຫ້ຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະອົງເຕັມໄປດ້ວຍຄົນທີ່ເຫັນແກ່ຕົວຜູ້ທີ່ສແວງຫາຄວາມກ້າວໜ້າຂອງຕົນເອງ. ແຕ່ໃນທາງກົງກັນຂ້າມ, ພຣະອົງປະສົງໃຫ້ພວກເຮົາເວົ້າກັບກັນແລະກັນດ້ວຍຄຳເວົ້າ, ຄຳເພງ, ແລະຄຳອະທິຖານ. ແລະພຣະອົງປະສົງໃຫ້ພວກເຮົາປະຕິບັດຕໍ່ກັນແລະກັນດ້ວຍພຣະຄຸນ. ຄຣິສຕະຈັກໄດ້ຮັບຄວາມເຂັ້ມແຂງຂຶ້ນເມື່ອຜູ້ທີ່ເຊື່ອໄດ້ດຳເນີນຊີວິດຢູ່ໃຕ້ອຳນາດຂອງພຣະວິນຍານ.

ການເຕັມໄປດ້ວຍພຣະວິນຍານມີລັກສະນະແນວໃດໃນຊີວິດຂອງໂບດຫລືຜູ້ທີ່ເຊື່ອ?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ພຣະເຈົ້າອາດຈະໃຊ້ທ່ານແນວໃດເພື່ອສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງໃຫ້ຄົນອື່ນໃນຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະອົງ? ແລະທ່ານຈະຍອມໃຫ້ຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະອົງເຂັ້ມແຂງຂຶ້ນໄດ້ແນວໃດ? ເລືອກນຶ່ງໃນການນຳໃຊ້ຕໍ່ໄປນີ້:

ລະບຸ. ຜ່ານການອະທິຖານແລະການຄົ້ນຄວ້າພິສູດ, ລະບຸບາບແລະການລໍ້ລວງທີ່ຊ້ຳອີກ. ສາລະພາບສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ຕໍ່ພຣະເຈົ້າແລະຂໍໃຫ້ພຣະອົງນຳຄົນອື່ນເຂົ້າມາໃນຊີວິດຂອງທ່ານເພື່ອເສີມສ້າງການຢ່າງຂອງທ່ານ.

ອິດທິພົນ. ເມື່ອທ່ານປະສົບກັບຄວາມເຂັ້ມແຂງແລະຊັບຊະນະໃນຊີວິດຂອງທ່ານເອງ, ຊອກຫາໂອກາດທີ່ຈະມີອິດທິພົນຕໍ່ຄົນອື່ນໂດຍການເປັນສະມາຊິກທີ່ບໍ່ເຫັນແກ່ຕົວແລະຍອມຢູ່ໃຕ້ຄຣິສຕະຈັກຂອງທ່ານ.

ເຊີນເຂົ້າຮ່ວມ. ເຊີນຊວນຄຣິສຕຽນຄົນອື່ນຫຼືກຸ່ມຄຣິສຕຽນເຂົ້າມາເປັນສ່ວນນຶ່ງໃນການຕໍ່ສູ້ກັບການລໍ້ລວງ. ສາລະພາບການທົດລອງຂອງທ່ານຕໍ່ພວກເຂົາແລະອະນຸຍາດໃຫ້ພວກເຂົາສາລະພາບການທົດລອງຂອງພວກເຂົາຕໍ່ທ່ານ. ຍືນຢູ່ນຳກັນຕໍ່ສູ້ກັບບັນຫາເຫຼົ່ານັ້ນ.

ພຣະເຈົ້າໃຊ້ພຣະວິນຍານຂອງພຣະອົງແລະປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງມາເສີມກຳລັງພວກເຮົາໃຫ້ຕໍ່ຕ້ານກັບທາງຂອງໂລກ. ຂໍໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າຈົ່ງປ່ອຍໃຫ້ຄວາມປາຖນາຂອງພຣະອົງກາຍເປັນຄວາມປາຖນາຂອງພວກເຮົາແລະປ່ອຍໃຫ້ພວກມັນຖືກດຳເນີນຊີວິດໃນຊີວິດຂອງເຮົາ.

ອຸປຸຸມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສັມພັນ <http://lsbf.us> ແປໂດຍ PA